
                                              Zápisnica
napísaná zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sudince, konané dňa 
15.12.2023 na Obecnom úrade v Sudinciach

Prítomní: starostka obce ,poslanci obecného zastupiteľstva – podľa priloženej    
prezenčnej listiny

Program: doložený ku zápisnici

                                              R O K O V A N I E

                                               Bod č. 1
                                     Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Daniela Šinková, 
ktorá  privítala prítomných poslancov .Konštatovala ,že je prítomných  4 
poslancov, poslanecký zbor je uznášania schopný.

      Bod č.2 
                            Schválenie programu zasadnutia

Starostka obce oboznámila prítomných s programom rokovania obecného 
zastupiteľstva a následne bol aj  schválený.
Poslanci OZ program zasadnutia schválili v pomere za 4/ proti 0/zdržal sa 
0.          

Bod č. 3
                Určenie  overovateľa zápisnice  a zapisovateľa

Za zapisovateľa zasadnutia je určená : p. Daniela Šinková ,starostka obce 
Sudince, za overovateľa zápisnice poslanec Milan Rusnák.
Starostka obce informovala prítomných ,že všetky úlohy vyplývajúce z uznesení 
obecného zastupiteľstva boli splnené.
              
                                                 Bod č. 4
               Návrh rozpočtu obce Sudince na rok 2024

Návrh rozpočtu obce Sudince  na rok 2024, poslanci OZ ho berú na vedomie. 
Predniesla p .Gombalová. Návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený v obci 
spôsobom obvyklým v zákonom stanovenej lehote ,to je 15 dní pred jeho 
schválením.

                                                 Bod č.5
   Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu obce na rok 2024



Stanovisko k rozpočtu obce predniesla p. Gombalová nakoľko kontrolórka obce 
sa ospravedlnila. Kontrolórka obce  odporučila obecnému zastupiteľstvu 
schváliť Rozpočet obce Sudince a viacročný rozpočet zobrať na vedomie. 
Rozpočet je doložené pri zápisnici. Poslanci OZ ho vzali na vedomie.

                                                     Bod č.6
           Schválenie Rozpočtu obce Sudince na rok 2024

Poslanci OZ jednohlasne schvaľujú Rozpočet obce Sudince na rok 2024 bez 
výhrad a viacročný rozpočet berú na vedomie .

Poslanci OZ Rozpočet obce schválili v pomere za 4/proti 0/ zdržal sa 0.

                                                      Bod č.7

                        Schválenie plánu kontrolnej činnosti na  I. polrok  2024

Poslanci OZ jednohlasne schvaľujú Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024

Poslanci plán kontrolnej činnosti schválili v pomere za 4/ proti 0/ zdržal sa 
0.

                                                      Bod č.8

         Schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce poslanci jednohlasne 
schválili.

Poslanci OZ Zásady hospodárenia schválili v pomere za 4/proti 0/zdržal sa 
0

                                                      Bod č.9

  Schválenie  VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady   a VZN 
o Dani  z nehnuteľnosti na rok 2024

V tomto bode sa zmenil poplatok za komunálne odpady z 20 eur  na 30 eur na 
jednu osobu alebo chalupu VZN č. 4/22 a VZN č. 2/2022 o Dani 
z nehnuteľnosti. Zvýšila  sa sadzba dane  za stavby na bývanie z 0,033 na 0,060 
eur za m2.
Poslanci OZ  obidve VZN schválil v pomere za 4/ proti 0/ zdržal sa 0



                                                      Bod č.10
                   Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb
V tomto bode bol  jednohlasne schválený Komunitný plán  sociálnych služieb 
vypracovaný obcou.

Poslanci OZ KPSS  schválili v pomere  za 4/proti 0/ zdržal sa 0.

                                                      Bod č.11
Diskusia

Všetko potrebné sa riešilo priebežne alebo v bode  Rôzne.

Bod č.12
Rôzne

- Starostka informovala ohľadom novej zmluve  o nakladaní s komunálnym 
odpadom ,že je podpísaná  zmluva s firmou MEPOS, s,r.o z Lučenca ,ktorá nám 
bude od 1.1.2024 zabezpečovať všetky služby. To je vývoz komunálneho 
odpadu ,plastov ,papiera ,skla .
-Obec dostala žiadosť od Saschu  Carreza na odkúpenie pozemkov  pri 
rodinnom dome  č.49 ,čo poslanci hneď zamietli.
-Druhá žiadosť prišla od  výboru ZO Slovenského zväzu protifašistických 
bojovníkov  na poskytnutie finančného príspevku na chod ich Základnej 
organizácie v Lišove. Bolo schválených 50 eur.
-Mikuláš pre deti sa nerobil, nakoľko ich rodičia nemajú vyplatené poplatky za 
komunálny odpad na tento rok. Dôchodcom sa bude robiť posedenie 
s občerstvením, máme ich 9.
-Zvýšili sa nám  poplatky za webovú stránku od 1.1.2024 z 12 eur na 17,50 eur.
-Nevyplatené DZN na tento rok má len Marcel Šarkozi a za komunálny odpad 
Adam Vician, Peter Kováč ml.za troch a Ladislav Didi tiež za troch.  
-Obec dostala od Dekomu nové vybavenie tlačiarni, noteboku, Wifi ,káblov , 
ktoré budú zapojené po novom roku.
-Silvester na úrade sa bude konať podľa záujmu poslancov a obyvateľov obce.

Bod č.13
Záver

 



V závere starostka obce poďakovala prítomným za  ich účasť, spoluprácu,   
popriala všetkým krásne prežitie vianočných sviatkov ,bohatého Ježiška 
a šťastný Nový rok  a ukončila  zasadnutie.

Overovateľ  zápisnice:  Milan Rusnák                    ----------------------------
                                     
                                        
   

Daniela Šinková

Zapísala : Daniela Šinková dňa 15.12.2023
Prílohy : 3 strany zápisnice ,uznesenie  ,prezenčná listina, pozvánka ,Plán 
kontrolnej činnosti ,Rozpočet, Stanovisko hl .kontrolórky k rozpočtu obce.


